
PROTOKÓŁ NR 49/2014 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 24 stycznia 2014 r. 

 
Obradom przewodniczyła Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.00. 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Projekt wykazu osób zakwalifikowanych do przydziału lokalu  
z mieszkaniowego zasobu gminy w 2014 r. 
 

2. Rozpatrzenie pisma p. ………………………. w sprawie przyspieszonego 
przydziału mieszkania (wraz z informacją Zakładu Usług Miejskich  
w Ostrowcu Świętokrzyskim w powyższej sprawie). 
 

3. Sprawozdanie z prac Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego za 2013 r. 

 
4. Sprawy różne (m.in. plan pracy Komisji ds. Rodziny RM na 2014 r.). 

 
 

Do punktu 1: 
 

Członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt wykazu osób zakwalifikowanych do przydziału lokalu  
z mieszkaniowego zasobu gminy w 2014 r. (w załączeniu). 

 

Do punktu 2: 

Członkowie Komisji rozpatrzyli pismo p. ……………… w sprawie 
przyspieszonego przydziału mieszkania (w załączeniu) oraz informację 
Zakładu Usług Miejskich w w/w sprawie (w załączeniu). Z – ca Dyrektora ZUM 
– D. Staruch wyjaśnił, że p. ……………….. została poinformowana  
o obowiązującej procedurze i będzie mogła się odwołać od projektu wykazu 
osób zakwalifikowanych do przydziału lokalu z mieszkaniowego zasobu gminy. 



W związku z powyższymi wyjaśnieniami  członkowie Komisji stwierdzili, że 
pismo p. ……………….. zostanie ponownie rozpatrzone przy analizie 
odwołań od przydziału lokali z mieszkaniowego zasobu gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2014 rok. 

 

Do punktu 3: 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli sprawozdanie z prac Komisji  
ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za 2013 rok  
(w załączeniu do protokołu). 

 

Do punktu 4: 

 

a) Radny Z. Moskalewicz zaproponował, aby w planie pracy Komisji  
ds. Rodziny na 2014 rok umieścić następujący punkt pn. „Sprawdzenie stanu 
faktycznego budynków socjalnych w mieście z przedstawieniem niezbędnych 
remontów i modernizacji w tym zakresie – wyjściowe posiedzenie komisji”. 
Radny stwierdził, że w protokołach kontroli Najwyższej Izby Kontroli często 
powtarza się zapis o braku wizji lokalnych. Dlatego też – zdaniem radnego – 
członkowie komisji powinni zapoznać się, żeby można było ewentualnie 
wystąpić z wnioskami, co jest niezbędne do zrobienia w tej kwestii.  

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli plan pracy Komisji ds. Rodziny  
na 2014 r. wraz z propozycją zgłoszoną przez radnego Z. Moskalewicza. 

b) Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że na jego ręce wpłynęło 
pismo od Ostrowieckiego Klubu Sportów Walki DRAGON w sprawie wsparcia 
finansowego klubu.  
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że jest to niszowa dziedzina sportu, gdzie 
startuje niewielu zawodników. Klub zorganizował halę treningową na  
ul. Świętokrzyskiej 8, jak również otrzymywał środki na działalność.  
Radna E. Helicka stwierdziła, że jej zdaniem – jako psychologa – należałoby 
podchodzić do tego ostrożnie, bo wszystko zależy od tego, kto prowadzi zajęcia 
i kto na te zajęcia przychodzi. Jeśli to są dzieci bez problemów, to nie ma 
przeszkód, aby uczestniczyły w takich zajęciach.  



c) Radny Z. Moskalewicz zwrócił uwagę na fakt, że gmina „zapomniała”  
o finansowaniu pracy asystentów rodziny, którzy pomagają rodzinom 
dysfunkcyjnym. Zdaniem radnego, gmina przez ten okres – do momentu 
otrzymania środków –  powinna finansować te zadania. Pieniądze na ten cel 
mają być się na koniec marca br. Asystenci mieli zawarte umowy do 31 grudnia 
2013 r. 
Jednocześnie radny zwrócił uwagę na potrzebę zorganizowania w gminie prac 
społecznie użytecznych. Zdaniem radnego, osoby korzystające z pomocy 
MOPS-u otrzymywałyby wsparcie w zamian za określoną pracę  
(np. malowanie, sprzątanie miasta itp.). Taki system funkcjonuje  
np. w Kraśniku. Prace społecznie użyteczne w naszym mieście mogłyby być 
zorganizowane przez MOPS i Zakład Usług Miejskich. Zgodnie z ustawą 
umowa powinna być podpisana do 31 stycznia br. Takimi pracami można by 
objąć ok. 150 osób. Połowę środków zwraca Powiatowy Urząd Pracy.  

W związku z powyższym członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za 
skierowaniem do Prezydenta Miasta następujących wniosków dotyczących 
potrzeby kontynuacji pracy asystentów rodziny oraz konieczności podjęcia 
jak najszybszych działań w celu zorganizowania prac społecznie 
użytecznych w 2014 r.  

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 14.30. 

 

Protokołowała:             Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

M. Kamińska             Stanisław Sulik 


